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Raadscommunicatie
Nieuws uit de gemeenteraad
Tijdens de raadsvergadering nemen de 
raadsleden van de gemeente Someren be-
sluiten over onderwerpen die invloed heb-
ben op uw omgeving. De gemeenteraad 
vindt het belangrijk om u te informeren. 

Daarom ziet u na elke gemeenteraadsver-
gadering deze pagina in ’t Contact. Elke 
keer kunt u lezen wat er op de agenda 
stond en wat het besluit was. Over een 
aantal agendapunten schrijven we wat 

uitgebreider. 
Wilt u reageren op dit nieuws uit de ge-
meenteraad of heeft u een vraag, dan 
kunt u deze sturen naar 
communicatie@someren.nl.

De vergadering van 28 september
Burgemeester Blok opende de vergade-
ring. Als eerste bedankte zij de leerlingen 
van het Varendonck College voor het lek-
kere gebak. Zij hadden dit speciaal voor de 
gemeenteraad zelf gemaakt omdat zij blij 

zijn dat hun school verbouwd wordt. Dit 
besloot de gemeenteraad voor de zomer. 
Daarna waren de ingekomen brieven aan 
de beurt. De brief van het Samen Speel 
Fonds was de reden voor een verzoek aan 

het college om te onderzoeken of de speel-
plekken in Someren voor iedereen toegan-
kelijk zijn. Dus ook voor kinderen met een 
beperking. Wethouder Van Doorn beloofde 
dit te onderzoeken.

Afscheid raadsgriffier 
Tijdens deze raadsvergadering werd de 
heer Henny van Soest geïnstalleerd als 
tijdelijke griffier totdat er een nieuwe 
raadsgriffier is. Hij vervangt daarmee 
griffier Joke Oostdijk die na 16 jaar de 
gemeente verlaat. Joke heeft zich altijd 
met veel enthousiasme en toewijding 

ingezet voor onze 
gemeenteraad. Zij 
was de verbindende 
factor voor de ge-
meenteraad met het 
college en de ambtelijke organisatie en 
daarmee ook voor de inwoners en on-
dernemers van de gemeente Someren. 
Joke Oostdijk kreeg tijdens haar laat-
ste raadsvergadering het speldje van 
waardering uitgereikt door burgemees-
ter Blok. 

Dit speldje reikt het gemeentebestuur 
uit als dank en uit waardering voor een 
bijzondere bijdrage aan onze gemeen-
te. Het is Nederland in het klein met 
op de plek van Someren een puntje en 
daar omheen het woord Someren ge-
graveerd. Joke heeft door haar inzet en 
bijdrage als raadsgriffier Someren op 
de kaart van Nederland gezet.

U invloed kunt uitoefenen op de 
raad door 5 minuten in te spreken 
tijdens de commissievergadering?

U dit kunt regelen via de griffie.

De griffier de ondersteuning is van 
de gemeenteraad?

De griffier de schakel is tussen 
raad en college en de ambtelijke 
organisatie?

U aan de griffier vragen kunt 
stellen over de gemeenteraad en 
de raadsleden?

We raadsgriffier Joke Oostdijk erg 
gaan missen.

Organisatieontwikkeling
De gemeente Someren heeft net als alle 
gemeenten in Nederland te maken met 
grote ontwikkelingen en ingewikkelde 
maatschappelijke opdrachten. Uit het on-
derzoek Bestuurskrachtmeting in 2022 
werd duidelijk dat het nu goed gaat maar 
dat naar de toekomst toe  er wel geïnves-
teerd moet worden in de ambtelijke or-
ganisatie om goed voorbereid te zijn op 
de toekomst. Als kleine gemeente werkt 

Someren namelijk aan onderwerpen die 
bijvoorbeeld gaan over woningbouw. Of 
over klimaat, energie, inclusie, participa-
tie en nieuwe taken van de overheid. Om 
dit, ook in de toekomst, zo goed moge-
lijk te doen is het nodig om de organisatie 
van de gemeente aan te passen. Daarom 
is het organisatieontwikkelingsplan ‘Voor 
elkaar!’ geschreven.  
Dit plan is uitgebreid besproken door de 
gemeenteraad. De raad is van mening dat 
het proces zorgvuldig is doorlopen en dat 
er een goed doordacht plan ligt. Er waren 
wel veel vragen, vooral over de financie-
ring van het plan. Het college besloot, op 
advies van de raad, het voorstel terug te 
nemen. Afgesproken is om zo snel moge-
lijk aanvullende uitleg te geven op het fi-
nanciële vlak. Het raadsvoorstel komt op 
een later moment weer op de agenda, zo-
dat de gemeenteraad dan een besluit kan 
nemen.

De gemeenteraad

• De gemeenteraad vergadert 
zo’n 10 keer per jaar, op 
donderdagavond, om 20.00 uur 
in het gemeentehuis aan het 
Wilhelminaplein 1 in Someren.

• U kunt hierbij aanwezig zijn, 
maar u kunt ook vanuit huis 
direct meekijken via  
www.someren.notubiz.nl. 

• Bekijk de agenda’s, 
voorstellen en verslagen van 
de raadsvergaderingen op de 
raadswebsite.

Benoeming 
raadslid  
Irma Vergeer
Donderdag 21 september werd tijdens 
een aparte raadsvergadering mevrouw 
I.H.J. (Irma) Vergeer toegelaten tot de 
gemeenteraad voor de partij LSH. De raad 
nam afscheid van het raadslid Frank van 
Tulden.

Afvalbeleidsplan
De inwoners en ondernemers van de 
gemeente Someren scheiden hun afval 
goed. Uit onderzoek blijkt wel dat er in 
het restafval nog best veel etensresten, 
groen- en tuinafval zit. Omdat Someren 
minder afval wil hebben is het afvalbe-
leidsplan 2024-2026 gemaakt.
Met dit plan probeert de gemeente het 
scheiden van afval te verbeteren. Ook 
afval voorkomen is belangrijk in dit 
plan. 
De gemeente stelt verschillende maat-
regelen voor om het doel te halen. 

Bijvoorbeeld twee keer per jaar een 
snoeiroute organiseren zodat inwoners 
gemakkelijk hun snoeiafval kunnen in-
leveren.
Ook wordt samen met de afvalverwer-
ker gekeken hoe je etensresten uit het 
restafval kunt halen. Verder komt er 
meer uitleg over hoe je ervoor kunt zor-
gen dat je bijna geen afval overhoudt 
én hoe je afval nog beter kunt scheiden. 
De gemeenteraad kwam met het ver-
zoek om ook aandacht te blijven houden 
voor de mogelijkheid voor verenigingen 
om zelf oud papier op te halen.  Ook 
vroeg de raad zich af of alle maatrege-
len in het plan wel genoeg opleveren. 
Hij wil daarom dat het college snel be-
kijkt hoe het gaat met de maatregelen. 
Als het niet genoeg helpt, dan kan op 
tijd het plan worden aangepast. Beide 
verzoeken werden positief ontvangen 
door het college. Het plan is door de 
hele gemeenteraad vastgesteld.


